
 

Protokół z posiedzenia radnych wspólnych komisji rolnej, handlu, usług, budownictwa 

i gospodarki komunalnej, budżetowo-finansowej i planowania oraz oświaty, 

kultury, zdrowia i ochrony środowiska 

w dniu  28  grudnia  2022 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zalewski 

Przywitał przybyłych radnych, Wójta Gminy, Zastępcę  Wójta, Skarbnik. Na podstawie listy 

obecności, na posiedzeniu obecnych było 15 członków Komisji co stanowi 100 % Sekretarzem 

komisji został  Piotr Łukaszewski. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przyjęto porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji  

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 

Projekt uchwały w sprawach: 

a) przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 

2022-2033, 

b) uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2022 rok,  

c) przyjęcia  wieloletniej prognozy finansowej Gminy Biskupiec na lata 2023-2033 

oraz uchylenia uchwały Nr XXXIV/333/21 Rady Gminy Biskupiec z dnia 30 

grudnia 2021 r. w sprawie przyjęcia  wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Biskupiec na lata 2022-2033,  

d) uchwalenia budżetu  Gminy Biskupiec na  2023 rok, 

e) udzielenia dotacji celowej Gminie Miejskiej Iława na dofinasowanie kosztów 

przyjmowania i utrzymania psów z terenu Gminy Biskupiec w schronisku dla  

bezdomnych zwierząt w  Iławie,   

f) udzielenia Wójtowi  Gminy Biskupiec upoważnienia do zawarcia z Gminą Miejską  

Iława umowy, będącej wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu  

gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy 

Biskupiec  w  Schronisku  dla  bezdomnych zwierząt  w Iławie w  2023 r. 



 

6. Zamknięcie posiedzenia  komisji. 

Ad 2. Przyjęcie  porządku posiedzenia   

15 radnych głosowało  za przyjęciem porządku obrad 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji  

15 radnych głosowało za przyjęciem  protokołu z poprzedniej komisji  

Protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Wolne wnioski i informacje 

Wójt poinformował, ze sprzedano węgiel w ilości 391,4 tony. Od 15 stycznia będzie dalsza 

sprzedaż.  Radny Stanisław  Czajka  ile można kupić węgla w tym roku ? I Jakiej mocy jest ten 

węgiel. Wójt odpowiedział, że  po nowym roku  będzie  można  kupić 3 tony jeśli  ktoś  nie  

kupił  w tym roku nic. Radny Piotr Łukaszewski zapytał czy w temacie komputerów dla dzieci 

z rodzin po PGR-wskich czy sprawa jest już zamknięta czy jeszcze można starać się o komputer 

? Radny zapytał czy przyszły odpowiedzi z  KOWR-u w sprawie tych osób  które,  pracowały 

w PGR-ach. Wójt odpowiedział, że termin składania wniosków był do listopada 2021 roku, 

pieniądze dostaliśmy i laptopy zostały rozdane, lista osób była już rok temu, tym którzy mieli 

dostać, to dostali.  Zastępca Wójta odpowiedziała, że z KOWR-em był problem, wysyłaliśmy 

zapytania do  Bydgoszczy, do  Toruń  i Olsztyn i były  przypadki, że jeden KOWR odsyłał do 

drugiego.  

Radny Jan Wiśniewski zapytał czy firma, która remontuje drogę na odcinku Słupnica - Podlasek 

Mały wyrobią się  do końca roku. Wójt odpowiedział, że nie wyrobi się, został podpisany aneks,  

i mają termin do końca kwietnia 2023 r. Radny Jerzy Dembek zapytał co się dzieje na drodze, 

do Lekart dużo sprzętu tam pracuje. Wójt odpowiedział, że Lasy Państwowe tam robią drogę. 

Przewodniczący Kazimierz Zalewski poinformował, że 10 stycznia odbędzie się spotkanie w 

BOK–u odnoście planowanej budowy drogi S5 i przebiegu wariantów tej drogi przez teren 

naszej gminy. Wójt dodał, że będą to konsultacje społeczne dla mieszkańców gminy, 

organizowane przez Generalną Dyrekcje Dróg Krajowych i Autostrad, są trzy warianty drogi. 

Radny Piotr Łukaszewski od granicy z gminą w kierunku Iławy są zaznaczone drzewa  czy  

będą  wycięte? Wójt  odpowiedział, że nie wie.  

Ad. 5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych    

Projekt  uchwały w sprawie: 

a. przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 2022-

2033, 

Skarbnik  Beata  Dudalska  omówił uchwałę. 



 

Uwag do projektu uchwały  nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Biskupiec na lata 2022-2033, 

b. uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2022 rok,  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2022 rok. 

c. przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Biskupiec na lata 2023-2033 oraz 

uchylenia uchwały Nr XXXIV/333/21 Rady Gminy Biskupiec z dnia 30 grudnia 2021 r.  

w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Biskupiec na lata 2022-2033,  

Radny Tomasz Dembek, wyszedł nie brał udziału w głosowaniu.  

Radny Ludwik Falkowski, wyszedł nie brał  udziału w głosowaniu.    

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 13 radnych, przy głosach 13 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Biskupiec na 

lata 2023-2033 oraz uchylenia uchwały Nr XXXIV/333/21 Rady Gminy Biskupiec z dnia 30 

grudnia 2021 r. w sprawie przyjęcia  wieloletniej prognozy finansowej Gminy Biskupiec na 

lata 2022-2033,  

d. uchwalenia budżetu  Gminy Biskupiec na  2023 rok, 

Przewodniczący Kazimierz Zalewski zabrał głos i poinformował, że planowanych zadań jest 

dużo na kwotę prawie 34 milionów. Przewodniczący dodał, wracając do analizy  jest to ważna 

analiza, dużo zadań czeka nas w roku 2023,  to chyba największy budżet jaki pamiętam. Wójt 

budżet jest największy, pierwszy raz w historii  jest taka sytuacja, że wydatki są większe niż 

dochody. Wójt dodał, że  ze względu na wojnę na Ukrainie, Regionalna Izba Obrachunkowa 

wyraża zgodę na takie  budżety. Deficyt  jest na poziomie 10 milionów, mamy pokrycie na  ten 

deficyt. Wójt dodał, że jeśli porównamy budżet obecny z tym co było np. w 2018 rok to jest 

duża  przepaść, w tamtym  czasie  można było  dużo  więcej  zrobić za  te pieniądze  niż  teraz. 

Radny Jerzy Dembek odczytał opinie dotyczącą  projektu uchwały budżetowej 2023-2033.  

Radny Ludwik Falkowski – wyszedł,  nie brał udziału w głosowaniu. 



 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 14 radnych, przy głosach 14 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu  Gminy Biskupiec na  2023 rok. 

e. udzielenia dotacji celowej Gminie Miejskiej Iława na dofinasowanie kosztów 

przyjmowania i utrzymania psów z terenu Gminy Biskupiec w schronisku dla  

bezdomnych zwierząt w Iławie,   

Radny Dembek Jerzy zabrał głos i poinformował, że jest przeciwny i się buntuje, przeciwny  

żeby tyle środków finansowych przekazywać na utrzymanie psów.   

Radny  Ludwik Falkowski-wyszedł,   nie brał  udziału  w głosowaniu. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 14 radnych, przy głosach 14 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie Miejskiej Iława na 

dofinasowanie kosztów przyjmowania i utrzymania psów z terenu Gminy Biskupiec w 

schronisku dla  bezdomnych zwierząt w  Iławie,  

f. udzielenia Wójtowi  Gminy Biskupiec upoważnienia do zawarcia z Gminą Miejską  

Iława umowy, będącej wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu  

gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy Biskupiec  w  

Schronisku  dla  bezdomnych zwierząt  w Iławie w  2023 r. 

Radny  Ludwik Falkowski-wyszedł,   nie brał  udziału  w głosowaniu. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 14 radnych, przy głosach 14 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi  Gminy Biskupiec upoważnienia do zawarcia z 

Gminą Miejską  Iława umowy, będącej wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami 

samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy 

Biskupiec  w  Schronisku  dla  bezdomnych zwierząt  w Iławie w  2023 r. 

Ad. 6 Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

    Protokolant                            Przewodniczący Rady Gminy 

 Anna Linowiecka                   Kazimierz  Zalewski 



 


